

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Thailand, 10 Reasons to Visit Thailand :

Tourism is a major economic contributor to the Kingdom of Thailand. Tourism revenues, which contributed directly to the Thai GDP of 12 trillion baht, accounted for 9 percent in 2016. Thailand is among the most touristic countries in the world. In 2017, 35 million foreign tourists entered the country. Thailand is the most visited country by China. Countries following China respectively are: Malaysia, Russia, South Korea, Japan, Laos, India, Germany, United States and United Kingdom. Unfortunately, sex tourism plays a big role in Thailand's tourism. It is thought that one of the two people who visited Thailand for this reason. Thailand is one of the most popular routes that come to mind in the Far East; rich culture, wonderful nature and interesting religious rituals. There are many reasons to go to this beautiful country, which has the most ideal travel period in November and February.

1. Culture of Buddhism :



You can find Buddhist temples in extraordinary beauty in Thailand, where the majority of people are Buddhists. You can also experience Far East cultures in the country, where you can discover Buddhism religion closely.

2. Spectacular Beaches :



Thailand, which has two heavenly islands like Phuket and Pattaya, is almost magnificent with its unique nature and turquoise sea.

3. Thai Cuisine :



Thailand has a wonderful cuisine of its own. The dishes that come out with strong flavors are waiting for those who want to experience a different experience. You should definitely try the original tastes like fried noodles, chicken curry and fried bananas.

4. Thai Massage :



Thai massage, which is one of the world-famous massage types, has a tradition of 1000 years. You can present yourself a massage at very affordable prices in Thailand, where the massage style changes according to the region.

5. Underwater Diving :



You can take underwater diving on the Thai coast with a rich underwater life and experience a wonderful experience. You can study snorkeling in areas like Kog Phangan and Koh Thao.

6. Nightlife :



Thailand is a country famous for night life. In every corner of Thailand you have the opportunity to find a party for your taste.

7. Thailand Festivals :



Thailand is home to world-famous festivals. The most famous of these festivals, attracted by thousands of visitors every year, are the Water Festival and the Lantern Festival. By following these festivals that are the scene of great visual shows, you should definitely try to match your trip to Thailand with one of these festivals.

8. Full Moon Party :



Every month, parties on the full moon in Phangan offer the opportunity to have fun with an incredible crowd. These parties, which are played electronic music, have also been built in the new month and half month.

9. Doi Inthanon National Park :



In the Doi Inthanon wildlife park where you can see the natural life closely, you can catch a chance to see the rich variety of plants and over 300 bird species.

10. Phuket and Pattaya :



These two magnificent islands are the two most spectacular islands of Thailand. This is known for its spectacular sea and unstoppable night-life. These islands are in the first place on the list of places that every person should go before they die.

TR

Tayland'da Turizm, Tayland'ı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Turizm, Tayland Krallığı'na önemli bir ekonomik katkı sağlıyor. Tayland'ın 12 trilyon baht GSYİH'sine doğrudan katkıda bulunan turizm gelirleri, 2016'da yüzde 9'a ulaştı. Tayland, dünyanın en turistik ülkeleri arasında yer alıyor. 2017 yılında 35 milyon yabancı turist ülkeye giriş yaptı. Tayland, Çin tarafından en çok ziyaret edilen ülkedir. Çin'i takip eden ülkeler sırasıyla: Malezya, Rusya, Güney Kore, Japonya, Laos, Hindistan, Almanya, Amerika Birleşik Devletleri ve Birleşik Krallık. Ne yazık ki, seks turizmi Tayland turizminde büyük rol oynuyor. Tayland'ı bu nedenle ziyaret eden iki kişiden birinin olduğu düşünülüyor. Uzakdoğu denilince akla gelen en popüler rotalardan biri Tayland; zengin kültür, harika doğa ve ilginç dini ritüeller. En ideal seyahat döneminin kasım ve şubat aylarında olduğu bu güzel ülkeye gitmek için pek çok neden var.

1- Budizm Kültürü:

İnsanların çoğunluğunun Budist olduğu Tayland'da olağanüstü güzellikte Budist tapınakları bulabilirsiniz. Budizm dinini yakından keşfedebileceğiniz ülkede Uzak Doğu kültürlerini de deneyimleyebilirsiniz.

2- Muhteşem Plajlar :

Phuket ve Pattaya gibi iki cennet adasına sahip olan Tayland, eşsiz doğası ve turkuaz denizi ile adeta muhteşem.

3- Tay Mutfağı :

Tayland'ın kendine ait harika bir mutfağı var. Güçlü tatlarla karşımıza çıkan yemekler, farklı bir deneyim yaşamak isteyenleri bekliyor. Kızarmış erişte, tavuk köri ve kızarmış muz gibi özgün tatları mutlaka denemelisiniz.

4- Thai Masajı :

Dünyaca ünlü masaj türlerinden biri olan Thai masajı 1000 yıllık bir geleneğe sahiptir. Masaj tarzının bölgeye göre değiştiği Tayland'da kendinize çok uygun fiyatlarla masaj yaptırabilirsiniz.

5- Sualtı Dalışı :

Zengin bir su altı yaşamına sahip Tayland sahillerinde su altı dalışı yapabilir ve harika bir deneyim yaşayabilirsiniz. Kog Phangan ve Koh Thao gibi bölgelerde şnorkelle dalış eğitimi alabilirsiniz.

6- Gece Hayatı :

Tayland gece hayatıyla ünlü bir ülkedir. Tayland'ın her köşesinde zevkinize uygun bir parti bulma şansınız var.

7- Tayland Festivalleri:

Tayland dünyaca ünlü festivallere ev sahipliği yapmaktadır. Her yıl binlerce ziyaretçinin ilgisini çeken bu festivallerin en ünlüsü Su Festivali ve Fener Festivali'dir. Birbirinden güzel görsel şovlara sahne olan bu festivalleri takip ederek Tayland gezinizi mutlaka bu festivallerden biriyle eşleştirmeye çalışmalısınız.

8- Dolunay Partisi :

Her ay Phangan'daki dolunay partileri inanılmaz bir kalabalıkla eğlenme fırsatı sunuyor. Elektronik müzik çalınan bu partiler de yeni ay ve yarım ayda yapılmıştır.

9- Doi Inthanon Ulusal Parkı :

Doğal yaşamı yakından görebileceğiniz Doi Inthanon vahşi yaşam parkında, zengin bitki çeşitliliğini ve 300'ün üzerinde kuş türünü görme şansı yakalayabilirsiniz.

10- Phuket ve Pattaya :

Bu iki muhteşem ada, Tayland'ın en görkemli iki adasıdır. Burası muhteşem denizi ve durdurulamaz gece hayatıyla tanınır. Bu adalar, her insanın ölmeden önce gitmesi gereken yerler listesinde ilk sırada yer alıyor.

السياحة في تايلاند ، 10 أسباب لزيارة تايلاند:

السياحة هي مساهم اقتصادي رئيسي لمملكة تايلاند. شكلت عائدات السياحة ، التي ساهمت بشكل مباشر في الناتج المحلي الإجمالي التايلاندي البالغ 12 تريليون بات ، 9 في المائة في عام 2016. تعد تايلاند من بين أكثر البلدان السياحية في العالم. في عام 2017 ، دخل 35 مليون سائح أجنبي البلاد. تايلاند هي الدولة الأكثر زيارة من قبل الصين. الدول التالية للصين على التوالي هي: ماليزيا وروسيا وكوريا الجنوبية واليابان ولاوس والهند وألمانيا والولايات المتحدة والمملكة المتحدة. لسوء الحظ ، تلعب السياحة الجنسية دورًا كبيرًا في السياحة في تايلاند. ويعتقد أن أحد الشخصين اللذين زارا تايلاند لهذا السبب. تايلاند هي واحدة من أكثر الطرق شعبية التي تتبادر إلى الذهن في الشرق الأقصى. غنية بالثقافة والطبيعة الرائعة والطقوس الدينية الشيقة. هناك العديد من الأسباب للذهاب إلى هذا البلد الجميل ، الذي يتمتع بأفضل فترة سفر في نوفمبر وفبراير.

1- ثقافة البوذية:

يمكنك أن تجد المعابد البوذية ذات جمال استثنائي في تايلاند ، حيث غالبية الناس من البوذيين. يمكنك أيضًا تجربة ثقافات الشرق الأقصى في البلاد ، حيث يمكنك اكتشاف الديانة البوذية عن كثب.

2- الشواطئ الرائعة:

تايلاند ، التي تحتوي على جزيرتين سماويتين مثل فوكيت وباتايا ، تكاد تكون رائعة بطبيعتها الفريدة وبحرها الفيروزي.

3- المطبخ التايلاندي:

تايلاند لديها مطبخ رائع خاص بها. الأطباق التي تأتي بنكهات قوية تنتظر أولئك الذين يرغبون في تجربة تجربة مختلفة. يجب عليك بالتأكيد تجربة النكهات الأصلية مثل المعكرونة المقلية وكاري الدجاج والموز المقلي.

4- التدليك التايلاندي:

التدليك التايلاندي ، وهو أحد أنواع التدليك المشهورة عالميًا ، له تقليد يمتد إلى 1000 عام. يمكنك أن تقدم لنفسك تدليكًا بأسعار معقولة جدًا في تايلاند ، حيث يتغير أسلوب التدليك وفقًا للمنطقة.

5- الغوص تحت الماء:

يمكنك ممارسة الغوص تحت الماء على الساحل التايلاندي مع حياة غنية تحت الماء وتجربة تجربة رائعة. يمكنك دراسة الغوص في مناطق مثل Koh و Kog Phangan و Thao.

6- الحياة الليلية:

تايلاند بلد مشهور بالحياة الليلية. في كل ركن من أركان تايلاند لديك الفرصة لإيجاد حفلة لذوقك.

7- مهرجانات تايلاند:

تايلاند هي موطن المهرجانات المشهورة عالميًا. أشهر هذه المهرجانات ، التي يجذبها آلاف الزوار كل عام ، هي مهرجان المياه ومهرجان الفوانيس. من خلال متابعة هذه المهرجانات التي تعد مسرحًا للعروض المرئية الرائعة ، يجب أن تحاول بالتأكيد مطابقة رحلتك إلى تايلاند بأحد هذه المهرجانات.

8- حفلة اكتمال القمر:

كل شهر ، تقدم الحفلات على اكتمال القمر في فانجان الفرصة للاستمتاع مع حشد مذهل. هذه الحفلات ، التي تُعزف فيها الموسيقى الإلكترونية ، أقيمت أيضًا في الشهر ونصف الشهر الجديدين.

9- منتزه دوي إنتانون الوطني:

في حديقة Doi Inthanon للحياة البرية حيث يمكنك رؤية الحياة الطبيعية عن كثب، يمكنك اغتنام الفرصة لرؤية مجموعة متنوعة غنية من النباتات وأكثر من 300 نوع من الطيور.

10- بوكيت وباتايا:

هاتان الجزيرتان الرائعتان هما أروع جزيرتين في تايلاند. هذا معروف ببحره الخلاب والحياة الليلية التي لا يمكن إيقافها. تحتل هذه الجزر المرتبة الأولى في قائمة الأماكن التي يجب أن يذهب إليها كل شخص قبل أن يموت.